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Onderschrijft GS de door de gemeente Zeewolde aongeven doelen voor het ophopen von 
stihstofrechten voor toekomstige ontwikkelingen op het Trekkersveld 4 en mogelijk voor de 
uitbreidingsgebieden in Polderwijk-Noord?

Schriftelijke statenvragen van de Statenfractie van de WD over Opkoop en inzet stikstofrechten, 
ingediend op 5 december 2022, en de antwoorden daarop van het college van Gedeputeerde 
Staten zoals vastgesteld op 17 januari 2023 (3060676).

Antwoord: De provincie Flevoland heeft geen inzicht in de aangekochte stikstofemissieruimte en 
of deze daadwerkelijk nodig is voor de ontwikkelingen. De provincie Flevoland heeft een 
regisserende rol bij het terugdringen van stikstofemissie en -depositie: de verschillende 
sectoren hebben zelfverantwoordelijkheid, de provincie regisseert. Voor het vervullen van de 
regierol is inzicht nodig in stikstof stromen, dit inzicht wordt echter niet door alle opkopende 
partijen verstrekt. Naast de regierol heeft de provincie ook een rol in het verlenen van 
vergunningen en zal in voorkomend geval objectief oordelen. Provincie Flevoland heeft de 
gemeente Zeewolde benaderd voor een overleg over de mogelijkheden voor eventuele vulling 
van de stikstofbank voor de PAS melders.

Antwoord: Provincie Flevoland is niet gekend in het raadsvoorstel door de gemeente Zeewolde. 
Naar aanleiding van berichtgeving in de media heeft de provincie kennisgenomen van het 
raadsbesluit.

Antwoord: Gedeputeerde Staten van de provincie Flevoland zijn bekend met de doelen die de 
gemeente Zeewolde nastreeft met het opkopen van de stikstofrechten zoals opgenomen in het 
raadsbesluit.

Is GS bekend, of er in gekend - met het raadsvoorstel 'Aankoop twee agrarische bedrijfserven' 
van 29 november 2022?

Antwoord: Gedeputeerde Staten van de provincie Flevoland hebben het doel om door de 
provincie verkregen stikstofemissieruimte primair in te zetten conform de vastgestelde 
prioritering zoals is genoemd in de Flevolandse aanpak stikstof (zie ook vraag 8). Het is in dit 
geval aan de gemeente een keuze te maken waarvoor zij haar stikstofemissieruimte inzet.

Is GS bekend, of er in gekend in de doelen die de gemeente Zeewolde nastreeft met het opkopen 
van de stikstofrechten?

Kunt u aangeven of de gemeente Zeewolde de aangekochte stikstofrechten daadwerkelijk nodig 
heeft voor ontwikkeling van Trekkersveld IV en Polderwijk?

Gerefereerd wordt aan het voornemen van de gemeente Zeewolde gericht op het aankopen van twee 
boerderijen - het raadsvoorstel Aankoop twee agrarische bedrijfserven d.d. 29 november 2022.

In het adviesrapport 'Wat wel kan'geeft de heer Remkes aan dat de PAS-melders zo snel mogelijk 
gelegaliseerd moeten worden. Vrijkomende stikstofrechten van stoppende agrarische bedrijven 
dienen daarvoor aangewend te worden. Is GS het met de WD-fractie eens dot de aankoop van de 
twee bedrijven door de gemeente Zeewolde, om daarmee stikstofrechten te verwerven voor de 
aanleg van een bedrijfsterrein en een woonwijk, niet in lijn is met het advies van de heer Remkes, 
welke door het kabinet is overgenomen?

Antwoord: Nee, dat zijn wij niet met u eens. Uiteraard wil het GS het liefst alle PAS-melders zo 
spoedig mogelijk de gewenste en benodigde duidelijkheid geven. Echter is het volgens het 
huidige beleid mogelijk voor initiatiefnemers om stikstofrechten op te kopen en deze middels 
extern salderen in te zetten voor eigen projecten.
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Antwoord: Dit is helaas niet gelukt.

Antwoord: De verificatie van de PAS melders is zo goed als afgerond. Bij 20 dossiers staat nog 
een aantal vragen open waarover contacten lopen met de ondernemers of hun adviseurs. We 
verwachten het eerste kwartaal van dit jaar alle gegevens binnen te hebben en verwachten 
daarmee een duidelijk beeld kunnen schetsen wat er nodig is voor de legalisatie van de 
pasmelders.

Hoeveel pasmelders in Zeewolde moeten er gelegaliseerd worden en hoeveel stihstofruimte 
betreft dit?

Welhe prioriteitsvolgorde hanteert GS voor de inzet van stihstofrechten gericht op het legaliseren 
von pasmelders, inzet van stihstofruimte van lopende ontwihhelingen of inzet van stihstofruimte 
voor nieuwe ontwihhelingen?

Bent u bereid deze vragen te beantwoorden voor de gemeenteraad van Zeewolde op 23 december 
een besluit neemt over de aanhoop van de beide bedrijven?

Antwoord: In de Flevolandse aanpak stikstof is de volgende prioritering opgenomen. Als eerste 
projecten van groot provinciaal belang, ten tweede 'voorfinanciering’ van ruimte voor PAS 
melders (mochten wij in bepaalde situaties sneller ruimte beschikbaar hebben dan het Rijk), ten 
derde alle overige mogelijke activiteiten. Provinciale Staten heeft het college gevraagd 
pragmatisch om te gaan met de prioritering van provinciale projecten en PAS melders en op 
basis van maatwerk ook keuzes te maken waarbij de gestelde prioritering tussen deze twee in 
de praktijk (op casus niveau) kan worden losgelaten.

Hoeveel stihstofrechten betreft de aanhoop van de twee agrarische bedrijven en worden deze in 
de provinciale stihstofbanh gedeponeerd, welhe stihstofbanh is dit?

Antwoord: Zie ook antwoord bij vraag 5. GS is niet bekend hoeveel stikstofrechten door de 
gemeente Zeewolde zijn aangekocht. Het is niet nodig om stikstofemissieruimte via de 
provinciale stikstofbank te laten lopen om (extern) te kunnen salderen. Wel loopt de gemeente 
het risico dat, wanneer ze niet alle stikstofruimte nodig hebben voor de genoemde activiteiten, 
de resterende ruimte na het intrekken van de Wnb vergunning komt te vervallen. Dit kan alleen 
worden voorkomen als deze ruimte wordt ondergebracht in een provinciale stikstofbank.


